
ORG.0012.8.2021 

P R O T O K Ó Ł  Nr 28/2021 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 17 grudnia 2021 r. 

 

 Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1247. 

 

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 

2) Wojciech Wojtkowski 

3) Irena Wakuluk 
 

Nieobecni członkowie komisji: 

4) Roman Pawłowski 
 

Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji 

2) Mieczysław Bartosiuk 

3) Aleksander Putko 

 

Nieobecni członkowie komisji: 

4) Grzegorz Wiktoruk  
 

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 

1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 

2) Izabela Marzena Jurczak 

3) Jerzy Olesiuk 

4) Tomasz Leoniuk 

5) Zenon Podbielski  

6) Aleksander Dubiński 

7) Anna Jaroszuk 

 

/Listy obecności w załączeniu/   Zał. Nr 1. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 

2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 

3/ Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

   Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  – 

Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej. 

 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie 

zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – wnioskował o wprowadzenie do porządku posiedzenia 

rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektu uchwały w sprawie: 

- zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Nurzec-Stacja oraz warunków i zasad korzystania z nich.  

 

Pan Wojciech Wojtkowski, Członek Komisji Rewizyjnej – wnioskował o wprowadzenie do 

porządku posiedzenia rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektu uchwały w sprawie: 



- ustalenia zasad przysługiwania diet przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej oraz członkom organu wykonawczego jednostki pomocniczej.  

 

Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej zaproponował, aby 

wnioskowane projekty uchwał rozpatrzyć kolejno: punkt 1 - podpunkt. 9, punkt 1 - podpunkt 10. 

 

 Uwag do porządku posiedzenia i wnioskowanych zmian nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem uwag do proponowanego porządku posiedzenia Przewodniczący, 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia po zmianach. 

W wyniku jawnego głosowania porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie 13 

głosami za, w obecności 13 radnych, w następującym brzmieniu: 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

    1) Zmian w budżecie gminy na 2021 r.,  

2) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028, 

    3) Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028, 

    4) Uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2022, 

    5) Zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Nurzec-Stacja, 

    6) Ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Nurzec-Stacja, 

    7) Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na 2022 r., 

    9) Zmiana uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Nurzec-Stacja oraz warunków i zasad korzystania z nich, 

10) Ustalenia zasad przysługiwania diet przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej oraz członkom organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 

2. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Dyskusja: 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, czy Gmina będzie 

dokładała do zakupu agregatu prądotwórczego? 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że na dzień dzisiejszy nie wiemy, ponieważ w 

ubiegłym tygodniu otrzymaliśmy informacje o możliwości złożenia wniosku o dofinansowanie. 

Dotyczy to wszystkich gmin, które mają styczność z granicą. Złożyliśmy wniosek i mamy 

informację, że może być to kwota 40 tys. zł albo 50 tys. zł. Środki muszą być wydatkowane i 

rozliczone do końca roku. Nie mamy jeszcze środków na koncie, ale ogłosiliśmy już zapytanie 

cenowe.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 



 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 2. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja 

na lata 2021-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 3. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2022-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2022-2028.  
 

W wyniku jawnego głosowania 12 głosami za, 1 głosem wstrzymującym się, w obecności 13 

członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2022-2028. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2022 

przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Dyskusja: 

Pan Jerzy Olesiuk, Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – stwierdził, że w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2022-2028 nie mówi się o zaciąganiu kredytu, natomiast w projekcie 

uchwały budżetowej w §12 zapisane jest zaciąganie kredytów i pożyczek. Jak to powiązać?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że pożyczki są krótkoterminowe i 

długoterminowe. Pożyczki są na sfinansowanie planowanego deficytu i jest to pożyczka 

długoterminowa. Pożyczki są również na sfinansowanie przejściowego deficytu, czyli jeśli robimy 

inwestycje i mamy zapłacić fakturę ze środków własnych, a jeszcze nie otrzymaliśmy środków np. 

z UE czy budżetu krajowego. Na ten moment na miesiąc bądź dwa, trzy, a maksymalnie do roku 



zaciągamy kredyt krótkoterminowy. On się nie wlicza do kredytu długoterminowego, ponieważ w 

momencie gdy środki wpływają dotacyjne to on automatycznie zostaje spłacony.  

 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – stwierdził, że planuje się spłacić 

ogólny plan dochodów ze sprzedaży składników majątkowych w wysokości 200 tys. zł, czy można 

uzyskać informację ile to działek? Co jeśli nie dojdzie do sprzedaży?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że w skali 21 mln budżetu 200 tys. zł 

to nie są duże środki przez które nie uda nam się zrealizować jakiś zadań. Wszystkie 11 działek do 

sprzedaży znajduje się w miejscowości Nurzec-Stacja.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że są to wszystkie działki na których 

umiejscowione były kiedyś baraki wzdłuż ulicy Drzewnej, Akacjowej, Poniatowskiego. Wszystkie 

te działki chcielibyśmy sprzedać.  

 

Pan Aleksander Putko, Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – zapytał, o planowane prace 

przy zbiorniku wodnym?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że Stowarzyszenie LGD Tygiel Doliny Bugu 

będzie uruchamiał nabór wniosków na rekreację. Złożymy wniosek i jeśli otrzymamy wsparcie 

finansowe to rozpoczniemy prace inwestycyjne we wrześniu. Chcielibyśmy ten zbiornik odmulić o 

20 cm, zamontować ławki, zrobić altanę z miejscem na grilla i oświetlenie.  

 

Pan Jerzy Olesiuk, Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – stwierdził, że na wydatki na 

rolnictwo i łowiectwo zapisano kwotę na infrastrukturę wodociągową wsi 47 tys. zł, a na 

infrastrukturę sanitacyjną wsi 31 tys. zł jak to się ma do rzeczywistości?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że w stosunku do roku 2021 na 2022 

rok zmieniła nam się klasyfikacja budżetowa. W tej chwili infrastruktura wodociągowa jest w innym 

rozdziale, a kanalizacyjna w innym. Infrastruktura wodociągowa wsi jest to przede wszystkim 

podatek od nieruchomości od naszych wodociągów i hydroforni w kwocie 38 457,00 zł natomiast 

pozostałe kwoty są przeznaczone na opłaty stałe, zmienne i różne opłaty czy składki. Podobnie jest 

w infrastrukturze sanitacyjnej wsi.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że nasza gmina otrzymała dofinansowanie na 

rozbudowę infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej. Należałoby się zastanowić gdzie należy 

położyć wodociąg i w jaki sposób rozbudować kanalizacje sanitarną. Środki muszą być 

wykorzystane do końca 2024 roku. Proszę o informacje na kolejną sesję co uważają Państwo za 

stosowne, aby zrobić i w którym kierunku iść.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na 

rok 2022. 
 

W wyniku jawnego głosowania 11 głosami za, 1 głosem przeciw, 1 głosem wstrzymującym 

się, w obecności 13 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  

uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2022. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 5. 

 

Do p. punktu 5-go: 



 

Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy 

Nurzec-Stacja przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz –Skarbnik Gminy.  

 

Dyskusja: 

Pani Anna Jaroszuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytała, jaki jest wskaźnik 

wzrostu diet? 

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że diety ustalone są kwotowo za każde 

posiedzenie komisji i sesji.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych 

Rady Gminy Nurzec-Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania 8 głosami za, 3 głosami przeciw, 2 głosami wstrzymującymi 

się, w obecności 13 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zasad 

przyznawania i wysokości diet radnych Rady gminy Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Dyskusja: 

Pani Anna Jaroszuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytała, za co przyznawany jest 

dodatek specjalny?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że dodatek specjalny jest przyznawany 

za zwiększony zakres czynności. Dla Wójtów, Burmistrzów czy Prezydentów jest zapisany w 

ustawie i wynosi 30% od łącznego wynagrodzenia zasadniczego i funkcyjnego.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Nurzec-Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania 6 głosami za, 3 głosami przeciw, 4 głosami wstrzymującymi 

się, w obecności 13 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 7. 

 

Do p. punktu 7-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nurzec-Stacja na 2022 r. 

przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 



 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nurzec-

Stacja na 2022 r. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Nurzec-Stacja na 2022 r. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 8-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja na 2022 rok. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-

Stacja na 2022 rok. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy 

Nurzec-Stacja na 2022 rok. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 9. 

 

Do p. punktu 9-go: 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Nurzec-Stacja oraz warunków i zasad 

korzystania z nich przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Nurzec-Stacja oraz 

warunków i zasad korzystania z nich. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Nurzec-Stacja 

oraz warunków i zasad korzystania z nich. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 10. 

 

Do p. punktu 10-go: 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet 

przewodniczącego organu wykonawczego jednostki pomocniczej oraz członkom organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej. 

 

Dyskusja:  



Pan Wojciech Wojtkowski, Członek Komisji Rewizyjnej – złożył wniosek, aby diety sołtysom 

podnieść do 100 zł. 

 

Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie propozycję Pana Wojciecha 

Wojtkowskiego, Członka Komisji Rewizyjnej kwotę 100 zł do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet przewodniczącego organu wykonawczego 

jednostki pomocniczej oraz członkom organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 
 

W wyniku jawnego głosowania 1 głosem za, 10 głosami przeciw, 2 głosami wstrzymującym 

się, w obecności 13 członków Komisje negatywnie zaopiniowały zmianę diety za udział w 

posiedzeniach Rady Gminy Nurzec-Stacja sołtysom oraz przewodniczącemu rady osiedla na kwotę 

100 zł.  

 

Pan Jerzy Olesiuk, Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zaproponował, aby diety sołtysom 

podnieść do 120 zł. 

 

Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie propozycję Pana Jerzego 

Olesiuka, Członka Komisji Problemowo-Budżetowej kwotę 120 zł do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet przewodniczącego organu wykonawczego 

jednostki pomocniczej oraz członkom organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 
 

W wyniku jawnego głosowania 12 głosami za, 1 głosem wstrzymującym, w obecności 13 

członków Komisje pozytywnie zaopiniowały zmianę diety za udział w posiedzeniach Rady Gminy 

Nurzec-Stacja sołtysom oraz przewodniczącemu rady osiedla na kwotę 120 zł.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 11. 

 

Do punktu 2-go: 

 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pani Izabela Marzena Jurczak, Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zgłosiła miejscowość 

Nurzec Kolonia do rozbudowy infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że nie będzie problemu tylko musi być zgodność 

mieszkańców i zdecydowana chęć na podłączenie do wodociągu. 

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

 

Jowita Radzikowska                             Jan Szpański 
 

 

 


